
PROTOKÓŁ NR XLVIII/2022 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie  
z 5 sierpnia 2022r., godzina 8.00 

Miejsce posiedzenia – Sala Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

OTWARCIE SESJI 

Posiedzenie Rady Miejskiej w Szprotawie otworzył przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski. Przywitał wszystkich obecnych i śledzących obrady Rady Miejskiej. Przywitał 

Pana Kamila Barczyka Dyrektora Szpitala św. Łukasza w Bolesławcu i Panią Jolantę 

Sawczak Kierownika Działu Organizacyjno-Prawnego szpitala w Bolesławcu.  Wskazał,  

że sesja jest utrwalana za pomocą kamery, co oznacza że rejestruje ona wizerunek 

uczestników sesji i nagrywa zarówno dźwięk jak i obraz jak również to, że jeżeli ktoś  

z uczestników sesji nie chce, aby kamera zarejestrowała jego wizerunek to nie może brać 

udziału w obradach Rady Miejskiej. Przypomniał o anonimizowaniu danych osobowych 

osób, których dobra mogłyby być naruszone. Stwierdził prawomocność obrad, obecnych  

19 radnych (nieobecni radni Józef Rubacha i Piotr Siuda – nieobecności usprawiedliwione)  

PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Zmianę do porządku obrad zgłosił: 

Burmistrz Mirosław Gąsik, poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 
Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Szprotawa na lata 2020-2024. 

 

Imienne wyniki głosowania: 
 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „za” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „za” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „za” 

14) Rubacha Józef  - „nieobecny” 

15) Sawa Halina   - „za” 
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16) Siuda Piotr   - „nieobecny” 

17) Maciej Siwicki  - „za” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „za” 

Rada w głosowaniu 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” wprowadziła projekt uchwały  
do porządku obrad 
 
Przyjęcie porządku obrad po zmianach 

 

Imienne wyniki głosowania: 
 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „za” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „za” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „za” 

14) Rubacha Józef  - „nieobecny” 

15) Sawa Halina   - „za” 

16) Siuda Piotr   - „nieobecny” 

17) Maciej Siwicki  - „za” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „za” 

 

Rada stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” zatwierdziła porządek obrad. 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Wręczenie Medalu za Zasługi dl Gminy Szprotawy dla Ludwika Surżykiewicza. 
2. Informacja nt. zapewnienia opieki zdrowotnej dla mieszkańców Gminy Szprotawy. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Szprotawy z działalności międzysesyjnej tj. od 16 czerwca  

do 4 sierpnia 2022 r. 
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4. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Szprotawy na 2022 rok; 
2) przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Policji w Żaganiu  

z przeznaczeniem dla Komisariatu Policji w Szprotawie; 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żagańskiego na przebudowę drogi 
powiatowej Nr 1062F w miejscowości Bobrowice; 

4) udzielenia pomocy finansowej dla partnerskiego miasta Umań w Ukrainie; 
5) udzielenia pomocy rzeczowej dla partnerskiego miasta Umań w Ukrainie; 

6) w sprawie zatwierdzenia wniosku Burmistrza Szprotawy skierowanego  
do Ministra właściwego do spraw budownictwa, planowania i zagospodarowania 
przestrzennego oraz mieszkalnictwa o wsparcie ze środków Rządowego 
Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 
w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej pod firmą Lubuski SIM 
Spółka z o.o. z siedzibą w Szprotawie; 

7) ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, 
pedagoga specjalnego, psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego i doradcy 
zawodowego; 

8) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Szprotawa na rok szkolny 
2022/2023; 

9) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 
zbywanego na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym; 

10) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Szprotawa na lata 2020-2024. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wolne wnioski. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
8. Oświadczenia. 
9. Informacje. 
10. Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. 
 

Rada przystąpiła do realizacji porządku obrad. 

WRĘCZENIE MEDALU ZA ZASŁUGI DLA GMINY SZPROTAWY DLA LUDWIKA 
SURŻYKIEWICZA 

Charakterystykę osoby odznaczonej przedstawił Burmistrz Mirosław Gąsik. Po jej 
przedstawieniu Burmistrz Szprotawy, Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej dokonali wręczenia aktu nadania Medalu. 

PRZERWA  - 10 MINUT 

INFORMACJA NA TEMAT ZAPEWNIENIA OPIEKI ZDROWOTNEJ  
DLA MIESZKAŃCÓW GMINY SZPROTAWY 
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Na wstępie głos zabrał przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Stambulski wskazując, że 

obecność na sesji Pana Dyrektora szpitala w Bolesławcu jest pokłosiem intensywnych działań 

w zakresie dostępności do specjalistycznej opieki zdrowotnej dla naszych mieszkańców. 

Dodał, że w materiałach na sesję radni otrzymali projekt oświadczenia w sprawie zapewnienia 

dla mieszkańców gminy Szprotawa opieki w zakresie ambulatoryjnych przychodni 

specjalistycznych, podstawowej opieki zdrowotnej oraz diagnostyki obrazowej. 

Przewodniczący oddał głos dla Pana Dyrektora Kamila Barczyka, który przedstawił m.in. 

propozycję współpracy z Gminą Szprotawa.  

Po prezentacji Pana Dyrektora głos w dyskusji zabrali: Burmistrz Mirosław Gąsik, 
radni Roman Pakuła, Krzysztof Bugajny i Stefan Gołek.  

Po dyskusji Rada przyjęła Oświadczenie popierające działania Burmistrza Szprotawy mające 

na celu zwiększenie dostępności dla mieszkańców Gminy Szprotawa do specjalistycznej 

opieki zdrowotnej w zakresie ambulatoryjnych przychodni specjalistycznych, podstawowej 

opieki zdrowotnej oraz diagnostyki obrazowej, jak również mające na celu rozwój usług 

medycznych na terenie gminy Szprotawy. 

Imienne wyniki głosowania Oświadczenia Rady Miejskiej w Szprotawie: 
 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „za” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „za” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „za” 

14) Rubacha Józef  - „nieobecny” 

15) Sawa Halina   - „za” 

16) Siuda Piotr   - „nieobecny” 

17) Maciej Siwicki  - „za” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „za” 

 

Rada stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” przyjęła oświadczenie. 
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SPRAWOZDANIE BURMISTRZA Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZYSESYJNEJ  
OD 16 CZERWCA DO 4 SIERPNIA 2022 R. 

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Mirosław Gąsik  

Rada obraduje w gronie 18-osobowym, posiedzenie rady, po usprawiedliwieniu  swojej dalszej nieobecności 

opuściła radna Halina Sawa  

PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Szprotawy na 2022 rok 

 

Opinia Komisji Budżetu pozytywna 

Brak dyskusji. 

Imienne wyniki głosowania: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „za” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „za” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „za” 

14) Rubacha Józef  - „nieobecny” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „nieobecny” 

17) Maciej Siwicki  - „za” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „za” 

 

Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw” 0”wstrzymujących” uchwałę podjęła. 

 

2) przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Policji  

w Żaganiu z przeznaczeniem dla Komisariatu Policji w Szprotawie 
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Opinia Komisji Budżetu i Komisji Gospodarki pozytywna 

Brak dyskusji. 

Imienne wyniki głosowania: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „za” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „za” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „za” 

14) Rubacha Józef  - „nieobecny” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „nieobecny” 

17) Maciej Siwicki  - „za” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „za” 

 

Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw” 0”wstrzymujących” uchwałę podjęła. 

 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiat Żagańskiego na przebudowę drogi 

powiatowej Nr 1062 F w miejscowości Bobrowice 

 

Opinia Komisji Budżetu i Komisji Gospodarki pozytywna. 

Imienne wyniki głosowania: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „za” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 
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8) Jakowicka Beata  - „za” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „za” 

14) Rubacha Józef  - „nieobecny” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „nieobecny” 

17) Maciej Siwicki  - „za” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „za” 

 

Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw” 0”wstrzymujących” uchwałę podjęła. 

  

4) udzielenia pomocy finansowej dla partnerskiego miasta Umań w Ukrainie 

 

Opinia Komisji Budżetu pozytywna 

Imienne wyniki głosowania: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „za” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „za” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „za” 

14) Rubacha Józef  - „nieobecny” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „nieobecny” 

17) Maciej Siwicki  - „za” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 
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21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „za” 

Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw” 0”wstrzymujących” uchwałę podjęła. 

5) udzielenia pomocy rzeczowej dla partnerskiego miasta Umań w Ukrainie 

 

Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
 
Głos w dyskusji zabrali radny Stefan Gołek i Burmistrz Szprotawy Mirosław Gąsik. 
 
Imienne wyniki głosowania: 
 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „za” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „za” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „za” 

14) Rubacha Józef  - „nieobecny” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „nieobecny” 

17) Maciej Siwicki  - „za” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „za” 

Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw” 0”wstrzymujących” uchwałę podjęła. 

 

6) zatwierdzenia wniosku Burmistrza Szprotawy skierowanego do Ministra 

właściwego do spraw budownictwa, planowania i zagospodarowania 

przestrzennego oraz mieszkalnictwa o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów  

w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej pod firmą Lubuski SIM 

Spółka z o.o. z siedzibą w Szprotawie 

 

Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
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Głos w dyskusji zabrali: przewodniczący Rady Andrzej Stambulski, Burmistrz 
Mirosław Gąsik i radny Władysław Sobczak. 
 
Imienne wyniki głosowania: 
 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „za” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „za” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „za” 

14) Rubacha Józef  - „nieobecny” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „nieobecny” 

17) Maciej Siwicki  - „za” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „wstrzymała się” 

Rada w głosowaniu 17”za”, 0”przeciw” 1”wstrzymujących” uchwałę podjęła. 

7) ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzina zajęć pedagoga, 

pedagoga specjalnego, psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego i 

doradcy zawodowego 

 
Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „za” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 
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6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „za” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „za” 

14) Rubacha Józef  - „nieobecny” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „nieobecny” 

17) Maciej Siwicki  - „za” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „za” 

Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw” 0”wstrzymujących” uchwałę podjęła. 

8) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Szprotawa na rok 

szkolny 2022/2023 

 

Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 
 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „za” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „za” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „za” 

14) Rubacha Józef  - „nieobecny” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „nieobecny” 

17) Maciej Siwicki  - „za” 
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18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „za” 

Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw” 0”wstrzymujących” uchwałę podjęła. 

9) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego zbywanego na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym 

 

Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 

Brak dyskusji 

Imienne wyniki głosowania: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „za” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „za” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „za” 

14) Rubacha Józef  - „nieobecny” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „nieobecny” 

17) Maciej Siwicki  - „za” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „za” 

Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw” 0”wstrzymujących” uchwałę podjęła. 

 

10) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Szprotawa na lata  

2020-2024 

 

Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
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Brak dyskusji 

Imienne wyniki głosowania: 

1) Biazik Monika  - „za” 

2) Biliński Janusz  - „za” 

3) Bugajny Krzysztof  - „za” 

4) Chmara Jerzy   - „za” 

5) Ganczar Ireneusz  - „za” 

6) Gołek Stefan   - „za” 

7) Grono Bartłomiej  - „za” 

8) Jakowicka Beata  - „za” 

9) Łazarczyk Małgorzata - „za” 

10) Matuszewski Szymon - „za” 

11) Pakuła Roman  - „za” 

12) Płaskociński Piotr  - „za” 

13) Rosół Stanisław  - „za” 

14) Rubacha Józef  - „nieobecny” 

15) Sawa Halina   - „nieobecna” 

16) Siuda Piotr   - „nieobecny” 

17) Maciej Siwicki  - „za” 

18) Skawiński Andrzej  - „za” 

19) Sobczak Władysław  - „za” 

20) Stambulski Andrzej  - „za” 

21) Wójcik-Wojtkowiak Bożena - „za” 

Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw” 0”wstrzymujących” uchwałę podjęła. 

 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

 

WOLNE WNIOSKI 

Radny Maciej Siwicki: 

1) prace budowlane (budowa domów jednorodzinnych) przy większości posesji – ul. 

Pogodnej i ul. Wesołej zostały zakończone. Radny w związku z  tym prosi o 

modernizacje dróg osiedlowych (kostka brukowa), a w pierwszej kolejności naprawę 

wjazdów – jeden wjazd od ul. Podgórnej i dwa wjazdy od ul. Wesołej jako pierwszy 

etap prac naprawczych; 

2) przycięcie gałęzi, formowanie drzew w Wiechlicach przy ulicy Jesionowej. Drzewa 

były nasadzone kilkanaście lat temu i wymagają pilnej pielęgnacji; 

3) wystąpienie do Starostwa Powiatowego w Żaganiu o uporządkowanie chodników przy 

ulicy Kraszewskiego w Szprotawie, w ostatnim czasie doszło do wykoszenia trawy, 
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ale należy jeszcze oczyścić chodniki – postępuje zarastanie, a przez to kurczenie się 

ciągów pieszych; 

4) montaż bariery ochronnej od strony skarpy – ul. Podgórna 15, 15a oraz wykonanie 

wjazdu asfaltowego do posesji – ul. Wolności 13,12 i ul. Zamkowej 7. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Skawiński – stan mostku nad dawną bocznicą 

kolejową przy ul. Asnyka wymaga naprawy. Jego drewniane elementy są nadpsute, co 

stwarza duże zagrożenie dla osób tamtędy przechodzących. Pilna naprawa jest konieczna  

w celu zabezpieczenia bezpieczeństwa osób korzystających z tego przejścia. 

Radni: Monika Biazik, Stanisław Rosół, Maciej Siwicki i Wiceprzewodniczący Rady 
Andrzej Skawiński – po otrzymaniu od kilkunastu Mieszkańców Gminy Szprotawa 

informacji nt. zamknięcia Powiatowego Urzędu Pracy w Żaganiu – filia w Szprotawie  

od 1 września 2022 roku, radni wystąpili z zapytaniem jako grupa radnych, czy ten zabieg ma 

charakter tymczasowy czy nastąpi definitywne zamknięcie tej placówki ?. Radni dodali,  

że teren naszej gminy jest dość rozległy i lokalizacja biura pracy w Szprotawie jest 

optymalnym rozwiązaniem jeżeli chodzi m.in. o dojazd petentów PUP. Korzystając z dobrej 

współpracy dwóch samorządów – gminnego i powiatowego radni proszę o podjęcie 

wspólnych starań aby utrzymać dotychczasową organizację.  

Radny Piotr Płaskociński  

1) ujęcie w planach remontów dróg drogę na osiedlu w Wiechlicach przy ulicy Lipowej 

(między blokami). W czasie obfitych deszczów na drodze jest bardzo dużo wody  

i mieszkający tam mieszkańcy nie mogą dotrzeć do swoich bloków; 

2) zlokalizowanie przystanku autobusowego w pobliżu cmentarza komunalnego  

w Szprotawie. Taki przystanek, który byłby zlokalizowany przy cmentarzu, byłby 

ułatwieniem dla mieszkających np. na Sowinach czy innych częściach naszego miasta 

naszych mieszkańców, którzy mogliby wsiąść do autobusów MZK Żagań i dojechać 

sobie spokojnie na cmentarz. Na obecną chwilę wiele naszych starszych mieszkańców 

musi korzystać z usługi TAXI aby dostać się na cmentarz komunalny co dla wielu jest 

dużym obciążeniem. 

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

BRAK 

OŚWIADCZENIA 

BRAK 

INFORMACJE 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski zaprosił radnych na dożynki powiatowo-gminne 

do Siecieborzyc – 21 sierpnia br. 
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ZAMKNIĘCIE OBRAD XLVIII SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący Rady Miejskiej  
w Szprotawie Andrzej Stambulski zamknął obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej  

w Szprotawie.  

 

Na tym zakończono sesję 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

 

Protokół  sporządziła: 

Małgorzata Pachurka 

 


